
Z Á P I S N I C A 

 

z plánovaného zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Staškov konaného  

dňa 03. decembra 2015 

 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce 

 

Mgr. Iveta Bartusková, poslankyňa OZ 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ 

Peter Fuček, poslanec OZ 

Ján Janošec, poslanec OZ 

Mgr. Daniel Králik, poslanec OZ 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ 

Terézia Šupčíková, poslankyňa OZ 

Ing. Milan Veselovský, poslanec OZ 

 

Ospravedlnený: 

Ján Belko, poslanec OZ 

 

Ďalej sa zasadnutia OZ zúčastnili:  

Helena Machovčáková, hlavná kontrolórka obce Staškov 

Ladislav Perďoch, vedúci Obecného technického podniku Staškov 

Mgr. Mária Perďochová, riaditeľka ZŠ Staškov 

Anna Smrečková, riaditeľka MŠ Staškov 

Emília Kajánková, účtovníčka ZŠ, MŠ 

Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce Staškov 

Michaela Urbaníková, účtovníčka Obecného technického podniku 

Bc. Milka Hurinová, pracovníčka obce 

 

Občania obce Staškov 

 

Program 

  1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

  3. Kontrola uznesenia 

  4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2015 – Materská škola 

  5. Návrh rozpočtu 2016 – 2018 – Materská škola 

  6. Rozpočtové opatrenie č. 3/2015 – Základná škola 

  7. Návrh rozpočtu 2016 – 2018 – Základná škola, Školský klub detí, školská jedáleň,    

      Centrum voľného času 

  8. Návrh rozpočtu 2016 – 2018 – Obecný technický podnik 



  9. Návrh na VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a    

       drobné stavebné odpady 

 10. Návrh rozpočtu 2016 – 2018 - obec 

 11. Programový rozpočet OÚ na roky 2016 – 2018 

 12. Správa nezávislého audítora o výsledku konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2014 

 13.  Návrh VZN obce Staškov o umiestňovaní volebných plagátov 

 14.  Prenájom majetku obce Staškov v správe Základnej školy, Staškov č. 502 

 15.  Výkup pozemkov pre potreby obce  

 16. Rôzne   

 17. Diskusia  

 18. Záver     

                                                                            

K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 

 

Plánované zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Staškov sa začalo o 09. 00 hod. 

v spoločenskej miestnosti na Obecnom úrade v Staškove. Zasadnutie otvoril a viedol starosta 

obce Staškov, Ing. Ladislav Šimčisko. V úvode zasadnutia privítal všetkých prítomných.  

 

Konštatoval, že zasadnutie OZ Staškov bolo zvolané na základe § 13, ods. 4 písm. a/ zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  Na zasadnutí bolo na začiatku prítomných 5 

poslancov: Pavol Ďurkáč, Peter Fuček, JUDr. Ľudmila Kvašňovská, Mgr. Daniel Králik, 

Terézia Šupčíková. OZ Staškov bolo schopné právoplatne sa uznášať. 

 

 

K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Opýtal sa, či je potrebné zmeniť program.  

Neboli navrhnuté nijaké zmeny v programe, bol schválený v pôvodnom znení. 

 

Návrhová komisia: predseda: JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

          členovia: Peter Fuček, Terézia Šupčíková 

Overovatelia zápisnice: Pavol Ďurkáč, Mgr. Daniel Králik 

 

Písaním zápisnice bola poverená Eva Mravcová, pracovníčka obce Staškov. Písaním uznesení 

bola poverená kontrolórka obce Staškov – Helena Machovčáková. 

 

Podľa schváleného rokovacieho poriadku je hlasovanie verejné, a uvádza sa menovite, 

v abecednom poradí.  

 

Hlasovanie:  ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

        Ján Belko 

        Pavol Ďurkáč 

        Mgr. Daniel Králik 

       JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

http://www.staskov.sk/sk/uradna-tabula-obce/701-navrh-na-vzn-o-miestnych-daniach-a-o-miestnom-poplatku-za-komunalne-odpady-a-drobne-stavebne-odpady.html
http://www.staskov.sk/sk/uradna-tabula-obce/701-navrh-na-vzn-o-miestnych-daniach-a-o-miestnom-poplatku-za-komunalne-odpady-a-drobne-stavebne-odpady.html
http://www.staskov.sk/sk/uradna-tabula-obce/703-navrh-vzn-obce-staskov-o-umiestnovani-volebnych-plagatov.html


        Terézia Šupčíková  

               PROTI:   0                

    ZDRŽAL SA:    0      

NEHLASOVAL:   0 

 

K bodu č. 3: Kontrola uznesenia 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce komentoval, na rokovaní OZ 28. 10. 2015 bolo 

uložené:   

 

 

1.) Obecnému úradu zabezpečiť spracovanie zmeny a doplnku územného plánu. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu, že v tejto veci jedná s odborníkmi, 

uviedlo, že je tam problém, nakoľko sa nemôžu dopátrať k zadaniu územného plánu, ktorý je 

podkladom na ďalšie konania. Vysvetlil, že môže nastať situácia, že sa nebude zapracovávať 

len zmena a doplnok, ale možno aj celý územný plán.  

 

Na rokovanie OZ prišiel poslanec Ján Janošec. 

 

2.) Obecnému úradu v zmysle schválenej štúdie zabezpečiť vypracovanie       

    realizačného  projektu podľa požiadaviek Štátneho fondu rozvoja bývania.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Informoval prítomných, že projekt je spracovaný, 

prebieha stavebné a územné konanie, bude vydané stavebné povolenie.  

 

 

3.) OÚ zabezpečiť vypracovanie geometrického plánu na odkúpenia časti parcely  

    EKN 10599 od pána Jozefa Deja. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Vysvetlil, že geodetka p. Tomašcová už má GP 

vypracovaný, ešte ale nie je overený. 

 

4.) Obecnému úradu zabezpečiť výrub drevnej hmoty z lesných pozemkov vo  

    vlastníctve obce za účelom zosilnenia krovu na telocvični ZŠ podľa  

    projektovej dokumentácie.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Uviedol, že drevo je narezané, krov je pripravený, 

uložený v priestoroch ihriska. Vyjadril sa k streche telocvične – obci boli prisľúbené ešte 

ďalšie finančné prostriedky. 30 000 €, ktoré už obec získala chce kvôli potrebe dať 

preklasifikovať, aby sa mohli využiť na opravu strechy, prisľúbených ešte je cca 40 000 €. 

Vysvetlil, že je v pláne zavrieť telocvičňu po novom roku na tri mesiace: január, február, 

marec. Všetko je teda pripravené, čaká sa na dofinancovanie, keby aj dofinancovanie nebolo, 



postup by musel byť taký istý, ale uviedol, že verí tomu, že finančné prostriedky obec 

dostane.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Opýtal sa, či by nebolo možné posunúť zavretie telocvične až na 

mesiace: apríl, máj, jún – kedy sa telocvičňa už nebude natoľko využívať ako počas zimného 

obdobia.  

 

Mgr. Mária Perďochová, riaditeľka ZŠ: Vysvetlila, že podľa nej čím skôr sa s opravou 

začne, tým lepšie, nakoľko peniaze sa musia vyčerpať do marca.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Doplnil, že ak budú peniaze klasifikované ako bežné 

výdavky, bude ich potrebné minúť do marca. Ak budú klasifikované ako kapitálové výdavky 

– bude ich potrebné minúť do konca roka. Vysvetlil, že podstatnejšia je obava, že napadne 

sneh a prevádzka telocvične by sa aj tak musela zatvoriť, aby sa predišlo možnej nehode.  

 

Na rokovanie OZ prišiel poslanec Ing. Milan Veselovský. 

 

5.) Obecnému úradu jednať s vlastníkmi parcely registra EKN 4196 o odkúpení  

    jej časti o výmere 300 m2 za účelom výstavby turistickej rozhľadne. 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Informoval, že rovnako GP vyhotovuje p. 

Tomašcová. 

 

 

6.) Obecnému úradu vypracovať analýzu zmluvných vzťahov týkajúcich sa služby   

    odvozu a skladovania tuhého komunálneho odpadu 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Informoval, že čo sa týka zmluvných vzťahov, 

zmluvu má obec s TKO Semeteš do 30. 6. 2016. Čo sa týka skladočného, musela by sa robiť 

súťaž – osloviť p. Grežďa alebo p. Kondeka – dve najbližšie skládky.  

 

7.) Obecnému úradu preveriť možnosti  nákupu nového,  prípadne staršieho     

    vozidla na zber  odpadu.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Podal informáciu, že  bol aj so starostom z Rakovej, 

kde majú takéto auto, u tej istej firmy si ho dal naceniť – cena by bola 110 000 € bez DPH, 

s DPH 132 000 €. Prítomným boli predložené ponuky lízingovej spoločnosti – 3 varianty –  

splácanie 36 mesiacov, 48 mesiacov, 60 mesiacov – vo všetkých prípadoch by sa cena pri 

splátkach preplatila.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ: Opýtala sa ako by to bolo v prípade staršieho 

vozu. 

 

Na rokovanie OZ prišla poslankyňa Mgr. Iveta Bartusková. 

 



Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Uviedol, že staršie vozy nezisťoval – neboli mu 

doporučené, sú s nimi problémy – nie sú na ne náhradné diely.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Navrhol k tomuto bodu, aby sa analýza vypracovaná predsedom 

komisie životného prostredia a ochrany prírody a ponuky na zakúpenie a splácanie Kuka vozu 

predložili na preskúmanie aj finančnej komisii.  

 

8.)  Obecnému úradu  pripraviť systém vzdelávania zamestnancov OÚ. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Spresnil, že toto opatrenie sa nebude týkať len 

pracovníkov obecného úradu, ale aj Obecného technického podniku.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ:  Opýtala sa, keď je to za rok 5 %, či sa to 

o rok opäť môže o 5 % navýšiť. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Uviedol, že je to presne tak uvedené vo 

vypracovanom systéme vzdelávania – čiže o rok sa opäť môže za absolvované školenia 

osobný príplatok zvýšiť o 5 %. 

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ: Vyjadrila sa, že v porovnaní s ostatnými 

organizáciami, ktoré sú pod správou obce sa jej zo zdá byť veľa. Navrhla, aby mali všetci 

systém, ktorý by platil.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ:  Navrhol, aby sa toto prepojilo na infláciu v štáte, a podľa toho 

by sa to realizovalo, lebo takto môžu mzdy o 4 roky naskočiť o 20 %. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Konštatoval, že takýto systém je všade, len nie na 

úrade.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ:  Opýtala sa, čo napríklad nepedagogickí 

zamestnanci v školskej jedálni – nemajú šancu sa ísť ani nikde vzdelávať ani školiť.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Vyjadril sa, že on analýzu vypracoval, rozhodnutie 

je na poslancoch.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ: Opýtala sa, koľko percent predstavujú 

kredity. 

 

Emília Kajánková, účtovníčka ZŠ:  Vysvetlila, že za 30 kreditov je to 6 % z tarifného platu, 

za 60 kreditov je to 12 %.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Opýtal sa p. Kajánkovej, koľko percent to 

predstavuje, keď si učiteľ urobí to, na čo má zo zákona nárok -  kredity a atestáciu.  

 



 Emília Kajánková, účtovníčka ZŠ:  Vysvetlila, že ak si učiteľ vykoná atestáciu ide do 

vyššej platovej triedy – zoberú sa mu kredity. Pokiaľ má dostatok kreditov – 60 alebo 30.  

Učiteľ nikdy nemôže ísť viac ako 12 %. – môže mať jedine 60 kreditov.  

 

Mgr. Mária Perďochová, riaditeľka ZŠ: Doplnila, že následne už 7 rokov sa mu už nemôže 

nič zvýšiť, pokiaľ má už 12 %. Ak si vykoná atestáciu, prepočíta sa to a zvýši sa základný 

plat, keď sa mu zoberú kredity – môže sa ďalej vzdelávať. Ak sa nevzdeláva, tak je na úrovni 

ako je stanovený dekrét, ale ak sa vzdeláva, tak sa môže dovzdelávať znova na 12 %.  

 

Ing. Milan Veselovský, poslanec OZ:  Bol za to, aby sa schválil tento systém, nakoľko platy 

sú tu veľmi nízke.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ:  Rovnako bola za aj pre nízke platy. Opýtala 

sa, čo v prípade škôlky. Systém pre zamestnancov obce sa jej na tri roky zdal byť veľa.  

 

Mgr. Daniel Králik, poslanec OZ:  Vyjadril sa, že sa rieši systém per obec – nech sa dorieši 

ten, pretože sa dostanú v rokovaní k rozpočtu a zisti, že rozpočet bude v mínuse. 

 

Predložené boli dva návrhy – systém vzdelávania na 3 roky, druhý – systém vzdelávania na 1 

rok. Prvý návrh hlasovaním neprešiel, druhý prešiel jednohlasne.  

 

 

9.) Likvidačnej komisii riešiť návrhy  na vyradenie majetku Centra voľného času. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Opýtal sa, či sa tak stalo. 

 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ, predseda likvidačnej komisie: Oboznámil prítomných, že 

tieto veci prešli – predmety na vyradenie sú skutočne predmety, ktoré nie sú funkčné. 

Upozornil na to, že predmety, ktoré sa dávajú na vyradenie by sa mali dávať do budúcna  

kompletné, nie len ich časti. Opýtal sa, že prečo je v majetku  - v inventári evidovaná 

napríklad budova – strážnica. 

 

Helena Machovčáková, kontrolórka obce: Vysvetlila, že je to rozdelené. Do majetku sa 

dostane to, čo spĺňa určité podmienky – cenu, rok... Strážnica bude  zaradená v stavbách. Sú 

skupiny: stavby, príslušenstvá, pozemky, dopravné prostriedky... 

 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ:  Upozornil na to, že zoznam vyradených predmetov - ako 

príloha - bude archivovaný. 

 

10.) Obecnému úradu  inzerovať možnosť  zriadiť ordináciu detského lekára v obci  

   v žilinských novinách. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu, že táto možnosť bola inzerovaná 

v Pravde. Volal nejaký pán, ktorý má ordináciu v Zborove – bola aj vôľa – no nakoniec od 



toho odstúpil. Tiež informoval, že pán doktor MUDr. Přemysl Pech dal výpoveď k 16. 01. 

2016. Opýtal sa ho, či by ďalší lekár eventuálne potreboval všetky priestory, ktoré mal 

v nájme on – vyjadril sa, že nie.  

 

11.)  Obecnému úradu vyzvať firmu Exit na dodržiavanie zmluvných podmienok  -  

     čistota v  Dome smútku, Staškov.    

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Informoval, že táto úloha bola zrealizovaná. Bol 

odoslaný list, kompetentná osoba chce jednať v tejto veci s obcou, nakoľko to považuje za 

prenasledovanie jej osoby a jej firmy.  

 

OZ   ZOBRALO   NA   VEDOMIE: 

 

a) Obecnému úradu zabezpečiť spracovanie zmeny a doplnku územného plánu. 

      Úloha trvá. 

 

b) Obecnému úradu v zmysle schválenej štúdie zabezpečiť vypracovanie realizačného        

     projektu podľa požiadaviek Štátneho fondu rozvoja bývania.  

     Projekt vypracovaný. 

 

c) OÚ zabezpečiť vypracovanie geometrického plánu na odkúpenia časti parcely EKN 10599     

     od pána Jozefa Deja. 

    Geometrický plán vypracovaný, čaká sa na overenie.  

 

d) Obecnému úradu zabezpečiť výrub drevnej hmoty z lesných pozemkov vo vlastníctve obce   

    za účelom zosilnenia krovu na telocvični ZŠ podľa projektovej dokumentácie.  

    Úloha splnená. 

 

e) Obecnému úradu jednať s vlastníkmi parcely registra EKN 4196 o odkúpení jej časti  

    o výmere 300 m2 za účelom výstavby turistickej rozhľadne. 

   Úloha trvá.  

 

f) Obecnému úradu vypracovať analýzu zmluvných vzťahov týkajúcich sa služby odvozu a  

   skladovania tuhého komunálneho odpadu. 

   Úloha splnená.  

 

g) Obecnému úradu preveriť možnosti  nákupu nového,  prípadne staršieho vozidla na zber     

    odpadu.  

  Úloha splnená. 

 

h)  Obecnému úradu  pripraviť systém vzdelávania zamestnancov OÚ a OTP pre rok 2016 . 

     Úloha splnená.  



 

i) Likvidačnej komisii riešiť návrhy  na vyradenie majetku Centra voľného času a Obecného   

    Technického podniku. 

    Úloha splnená. 

 

j) Obecnému úradu  inzerovať možnosť  zriadiť ordináciu detského lekára v obci  

   v žilinských novinách. 

Úloha splnená. 

k)  Obecnému úradu vyzvať firmu Exit na dodržiavanie zmluvných podmienok  -  

     čistota v  Dome smútku, Staškov.    

   Úloha splnená. 

   

Hlasovanie:       ZA:    Mgr. Iveta Bartusková 

    Pavol Ďurkáč 

    Peter Fuček 

    Ján Janošec 

    Mgr. Daniel Králik 

    JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

   Terézia Šupčíková 

   Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:   0      

    NEHLASOVAL:   0 

 

OZ    SCHVÁLILO: 

 

Systém vzdelávania administratívnych pracovníkov Obecného úradu a Obecného technického 

podniku pre rok 2016. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0                

         ZDRŽAL SA:  0      

    NEHLASOVAL:  0 

 

 

OZ     ULOŽILO: 



 

Finančnej komisii preveriť  analýzu spracovanú komisiou životného prostredia ohľadom 

likvidácie odpadu a nákupu vozidla. 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0                

         ZDRŽAL SA:  0      

    NEHLASOVAL:  0 

 

  K bodu č. 4: Rozpočtové opatrenie č. 2/2015 – Materská škola 

 

Na rokovanie OZ bola prizvaná aj účtovníčka obce – Bc. Mária Čečotková. 

 

Emília Kajánková, účtovníčka MŠ: Komentovala k predloženému materiálu. V prijímovej 

časti sa upravovala len dotácia z Krajského školského úradu na predškolákov – znižovala sa 

o 257 €, navyšovala sa dotácia na sociálne – na stravu žiakov. Vo výdavkovej časti sa 

uskutočnili presuny medzi položkami -  hľadalo sa na nevyčerpaných položkách, čo by sa 

dalo presunúť na koncoročné odmeny – zostalo v škôlke 400 € na odmeny a v školskej jedálni 

300 €.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Vyjadril sa, že je zástancom toho, že treba navrhnúť 

systém, systém je potrebné dodržiavať a v predvianočnom období je vôľa kompetentných aj 

niečo niekomu pridať, keď je z čoho.  

 

Mgr. Iveta Bartusková, poslankyňa OZ:  Podala návrh, aby dostala riaditeľka MŠ balík 

 200 € na každého zamestnanca, a nech si to riaditeľka rozdelí ako bude chcieť – 

pedagogickým aj nepedagogickým zamestnancom.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Opýtal sa účtovníčky, p. Čečotkovej, či je možné 

poskytnúť škôlke z rozpočtu financie na odmeny pre všetkých zamestnancov. 

 

Anna Smrečková, riaditeľka MŠ: Vyjadrila sa, že by chcela poprosiť, nakoľko zamestnanci 

MŠ celý rok pracujú bez osobného príplatku, a v novom rozpočte tiež nie je nič, tak aspoň na 

konci roka, či by boli ochotní prítomní kompetentní uvoľniť nejaké finančné prostriedky na 

koncoročné odmeny.  

 



Navrhnuté bolo  presunúť 2000 € z rozpočtu obce na koncoročné odmeny pre zamestnancov 

MŠ.  

 

OZ  SCHVÁLILO: 

a) Upravená položka Odmeny - zvýšené o 2000 €  

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0                

         ZDRŽAL SA:    Peter Fuček      

    NEHLASOVAL:    0 

 

b) Rozpočtové opatrenie č. 2/2015 Materská škola 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

K bodu č. 5:  Návrh rozpočtu 2016 – 2018 – Materská škola 

 

Emília Kajánková, účtovníčka MŠ: Komentovala materiál, ktorý bol doručený všetkým 

prítomným. Navýšila sa položka tarifné platy – o 4 % pre pedagogických aj nepedagogickým 

zamestnancov, je zohľadnená kvalifikačná skúška riaditeľky aj ďalšieho zamestnanca, teda 

postup do vyššej platovej triedy, kreditové príplatky, zariadenie, triednictvo – všetko sa odvíja 

od tarifných platov. V školskej jedálni navýšené tarify o 4 % - príplatok iba za riadenie 

vedúcej školskej jedálne. S prevádzkou je navrhovaný rozpočet približne na úrovni roku 

2015. 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Opýtal sa, či už je tam zarátaný aj správca ihriska. 

Emília Kajánková, účtovníčka MŠ:  Vyjadrila sa, že správcu ihriska tam ešte nezarátali. Ak 

to bude nutné, bude sa robiť úprava rozpočtu.  

Peter Fuček, poslanec OZ:  Pripomenul, že tento rozpočet prešiel finančnou komisiu, kde sa 

odporučil schváliť.  



OZ SCHVÁLILO:  

Návrh rozpočtu 2016 – 2018 pre Materskú školu. 

 

 

    
Materská škola 2016 2017 2018 

Dodácia obec 132367 132367 132367 

Dotácia KŠU 4000 4000 4000 

Poplatky od rodičov  3200 3200 3200 

Režia 3000 3000 3000 

Dotácia HN - ÚPSVaR 1150 1150 1150 

Bežné príjmy spolu 143717 143717 143717 

Bežné výdavky spolu 143717 143717 143717 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Predložený bol aj návrh na členov inventarizačnej komisie pre MŠ 

 

OZ SCHVÁLILO:  

 

Členov Inventarizačnej komisie MŠ:  

 

Predseda: Anna Dlhopolčeková 

Člen:        Helena Arendáriková 

Člen:        Erika Sadleková 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 



                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

Helena Machovčáková predložila kontrolu úprav rozpočtu pre ZŠ a MŠ. 

 

OZ ZOBRALO   NA    VEDOMIE: 

 

Kontrolu úpravy rozpočtu ZŠ, MŠ. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

K bodu č. 6: Rozpočtové opatrenie č. 3/2015 – Základná škola 

Emília Kajánková, účtovníčka ZŠ:  Komentovala k rozpočtovému opatreniu ZŠ, že zmeny 

sa udiali, najme preto, lebo ZŠ v dohodovacom konaní dostala prostriedky na mzdy a odvody, 

takže boli navýšené prenesené kompetencie 26 254 €, na žiakov zo sociálne znevýhodneného 

prostredia ZŠ dostane o 157 € menej, dopracovaná bola dotácia na správcu ihriska na 936 € 

od obce, upravované boli aj vlastné príjmy, sponzorské. Výdavková časť bola upravovaná 

v položke tarifné platy, dopracované do rozpočtu boli odmeny, na ktoré ZŠ dostala po 100 € 

z Ministerstva školstva, následne na to boli upravené odvody. Medzi položkami, ktoré neboli 

vyčerpané a položkami, kde sa predpokladá ešte čerpanie do konca roka boli urobené presuny.  

K rozpočtovému opatreniu Školskej jedálne podala informácie: Prehodnotené boli príjmy za 

réžiu do konca roka, teda zvýšenie. Zapracovaná bola do rozpočtu položka odmeny – po 100 

€ na zamestnanca, následne na to boli prepočítané odvody, prehodnotené boli poštové 

telekomunikačné služby – navýšenie. 

K rozpočtovému opatreniu Školský klub detí: Prepočítané vlastné príjmy, poplatky, zmeny na 

tarifnom plate vychovávateľky – v máji bola robená prvá kvalifikačná skúška, doplnená 

položka odmeny – 100 €, následne boli upravené odvody, aby sa pokryli mzdy muselo sa 

zachádzať do prevádzky – znížené boli energie, nebude vyčerpaná položka stravovanie 

a prídel do sociálneho fondu. 

OZ SCHVÁLILO: 

a) Rozpočtové opatrenie č. 3/2015 – Základná škola 

b) Rozpočtové opatrenie č. 3/2015- Školská jedáleň 

c) Rozpočtové opatrenie č. 3/2015- Školský klub detí 



 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

K bodu č. 7: Návrh rozpočtu 2016-2018 – Základná škola, Školský klub detí, Školská 

jedáleň, Centrum voľného času 

Emília Kajánková, účtovníčka ZŠ:  Komentovala k predloženému materiálu: 

Prehodnocovali a prepočítavali sa mzdy na rok 2016 – 4 % navýšenie pre pedagogických 

a nepedagogických zamestnancov, odvody do poistných fondov. čo sa týka prevádzky – 

približne na úrovni roku 2015, čiastočne sú prehodnotené niektoré položky. Doplnená bola 

špeciálna technika – bude pokračovať rozširovanie kamerového systému v budove školy. 

Prepočítaný je prídel do sociálneho fondu – podľa mzdy.  

Školská jedáleň: Dotácia od obce, rátané na úrovni roku 2015, vlastné príjmy, réžia, rozpísané 

sú tarifné platy – zvýšené o 4 %, zvýšené príplatky, odvody do poistných fondov, prevádzka 

približne na úrovni predchádzajúceho roku – ubralo sa trochu z energií, prehodnocoval sa 

sociálny fond.  

Školský klub detí: To čo škola žiadala na finančnej komisii bolo prehodnocované – pôvodne v 

rozpočte od obce žiadala 16 170 €, prišlo však k tomu, že by bola vôľa zvýšiť poplatky za 

školský klub detí – potom by bola záťaž obce nižšia – čiže dotácia od obce by bola 15 070 €, 

vlastné príjmy 3700 €, s tým, že sa ráta, že bude VZN, ktoré upraví poplatok za pobyt dieťaťa 

v školskom klube. Tarifné platy – napočítavalo sa na druhé oddelenie školského klubu pol 

úväzku druhej vychovávateľky, odvody, prevádzka, stravovanie zamestnanca, prídel do 

sociálneho fondu.  

Centrum voľného času: Od obce ZŠ žiadala dotáciu 15 000 €, finančná komisia odporučila 

14 500 €, vzdelávacie poukazy sú predpokladané vo výške 5700 €, poplatky za krúžok 200 €, 

tarifný plat, príplatky, zariadenie, odvody do poistných fondov – jednak zo mzdy riaditeľky 

CVČ a jednak z dohôd. Prevádzka – položka cestovné – ak by sa v rámci krúžku niekam 

cestovalo, energie, vodné stočné, telefónne poplatky, 600 € na výpočtovú techniku, všeobecný 

materiál, nájomné, všeobecné služby, poistné, prídel do sociálneho fondu.  

 



OZ SCHVÁLILO: 

    
Základná škola  2016 2017 2018 

Prenesené kompetencie 513892 513892 513892 

Asistent učiteľa  8190 8190 8190 

Príspevok na učebnice 900 900 900 

Žiaci zo soc. znevýh. prostr. 1500 1500 1500 

Vlastné príjmy 4000 4000 4000 

Správca ihriska 1399 1399 1399 

Sponzorské  800 800 800 

Dotácia HN 2500 2500 2500 

Bežné príjmy spolu 533181 533181 533181 

Bežné výdavky spolu 533181 533181 533181 

    

    
Školská jedáleň 2016 2017 2018 

Dodácia obec 32643 32643 32643 

Vlastné príjmy režia  13600 13600 13600 

Bežné príjmy spolu 46243 46243 46243 

Bežné výdavky spolu 46243 46243 46243 

    

    
ŠKD 2016 2017 2018 

Dodácia obec 15070 16570 16570 

Vlastné príjmy - poplatok 3700 2200 2200 

Bežné príjmy spolu 18770 18770 18770 

Bežné výdavky spolu 18770 18770 18770 

    

    
CVČ 2016 2017 2018 

Dodácia obec 14500 15000 15000 

Vzdelávacie poukazy 5700 5700 5700 

Poplatok za krúžok 200 200 200 

Bežné príjmy spolu 20400 20900 20900 

Bežné výdavky spolu 20400 20900 20900 

     

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 



                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Čítal žiadosť so ZŠ o stanovenie pokladničného 

limitu v prvom polroku 2016 – Základná škola vo výške 700 € 

- Školská jedáleň vo výške 1000 € 

 

OZ SCHVÁLILO 

 

Žiadosť Základnej školy Staškov o stanovenie pokladničného limitu:  

ZŠ – 700 € 

Školská jedáleň – 1000 € 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

 

Predložený bol aj návrh na členov inventarizačnej komisie pre ZŠ: 

 

OZ SCHVÁLILO 

 

Členov inventarizačnej komisie pre ZŠ: 

Predseda: Mgr. Izabela Chrobáková 

Člen:        Mgr. Vlasta Perďochová 

Člen:        Mgr. Anna Bukovanová 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

                      Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 



           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0      

    NEHLASOVAL:    0 

 

Základná škola predložila zámer prenájmu nebytových priestorov – telocvične Základnej 

školy Staškov. 

 

OZ SCHVÁLILO 

Prenájom nebytových priestorov Základnej školy, Staškov 502 ako správcu majetku obce 

Staškov v zmysle § 9 a ods. 9 písm. c) Zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov v období od 04. 12. 2015 do 31. 03. 2016 – telocvičňa Základnej školy, 

Staškov 502 Petrovi Fučkovi Staškov,   v sume za hodinu 10 € v zimnom období v súlade so 

Zákonom o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

– na futbal.  

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

 

 

Návrh dodatku VZN – zvýšenie poplatku za stravu: 

 

OZ SCHVÁLILO 

 

Dodatok  č. 1 VZN č. 3/2012  o  výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach obce Staškov 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 



    NEHLASOVAL:    0 

 

Po prerokovaní týchto bodov sa riaditeľka ZŠ rozlúčila a z rokovacej miestnosti odišla.  

 

K bodu č. 8: Návrh rozpočtu 2016 – 2018 – Obecný technický podnik 

 

Michaela Urbaníková, účtovníčka – Obecný technický podnik: Komentovala, Obecný 

technický podnik od obce žiada príspevok vo výške 131 320 €, vo výdavkovej časti je 

premietnutý v položke mzdy – 4% nárast a ďalšie platové postupy, ktoré budú budúci rok. 

Uvedené boli poplatky za spojenie  - podľa paušálu, poštovné, materiál – kancelársky, 

Výpočtová technika – počítač pre vedúceho Obecného technického podniku, Dopravné – 

napočítaná emisná a technická kontrola na všetky traktory, diaľničná známka, Rutinná 

a štandardná údržba – update softvéru, účtovnícky program, antivírus, Služby – stravné, 

sociálny fond – zo miezd, správne poplatky, školenia, bankové poplatky, cestovné a stravné 

školenia. V údržbe obce sú telefónne karty, všeobecný materiál 1 850 €, palivá 10 000 €, 

údržba aút, traktorov 5 000 €, údržba strojov, kosačiek 1000 € podľa odporúčania finančnej 

komisie, nová položka náradie 2000 € - zakúpi sa kosačka, krovinorez a laser – od toho sa 

odvíja navýšenie údržby strojov a PHM. Na údržbu miestnych komunikácií je 12 500 € - 

napočítané sú kanalizačné vpuste, ktoré by sa mali dorobiť, napočítaná položka Kronerov 

dom.  

 

Ladislav Perďoch, vedúci – Obecný technický podnik: Podal informáciu, že od nového 

roku, tak ako každý rok – potrebuje 2 koscov, kde je spoluúčasť obce 20 % a 3 ženy – 

spoluúčasť 5 %, od januára do júna, a koscov od marca do novembra – na 9 mesiacov.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Opýtal sa, či toto bolo zapracované aj v rozpočte. 

 

Ladislav Perďoch, vedúci – Obecný technický podnik: Uviedol, že zapracované to ešte 

nebolo, nakoľko ešte nie sú zmluvy. Dohromady ide o spoluúčasť cca 2 500 € na celé 

obdobie. 

 

OZ SCHVÁLILO 

 

Rozpočet 2016 – 2018  pre Obecný technický podnik. 

 



 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    Ján Janošec      

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Predložený bol aj návrh na členov inventarizačnej komisie pre Obecný technický podnik: 

Obecný technikcý podnik Staškov - Rozpočet na roky 

2016,2017,2018 

  

       

  

Skutočn

é plnenie 

za rok 

2014 

Schvále

ný 

rozpoče

t rok 

2015 

Očakáv

aná 

skutočn

osť rok 

2015 

Rozpoče

t na rok 

2016 

Rozpočet 

na rok 

2017 

Rozpočet 

na rok 

2018 

Príjmy 15699 95 569 129659 131 322 125 191 125 191 

Príspevok od obce 15699 95 569 91201 114 608 125 189 125 189 

Z vkladov - reditný úrok 0 0 2 2 2 2 

Transfér FK Slávia 

Staškov 0 0 9834 0 0 0 

Transfér - výmena okien 

ZS 0 0 1095 0 0 0 

Refundácia - rúrazové 

poistenie dobrovoľnícka 

služba  0 0 27 0 0 0 

Multifunkčné ihrisko  0 0 27500 0 0 0 

Investičné akcie pre 

obec  0 0 0 16 712     
 

 

  
  

  

  

  

  

  

  

  



 

OZ SCHVÁLILO: 

 

Členov inventarizačnej komisie pre Obecný technický podnik: 

 

Predseda: Marián Oškrobaný 

Člen:       Peter Vyrobík 

Člen:       Ladislav Cudrák 

Člen:       Ladislav Perďoch 

Člen:      Michaela Urbaníková 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

 

 Pod bodom č.  9.:  Návrh na VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za  

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

Návrh na toto VZN bolo vopred predložené všetkým poslancom OZ.  

Peter Fuček, poslanec OZ:  Podal informáciu, že VZN prešlo aj finančnou komisiou, došlo 

k jednej zmene – a tou je drobný stavebný odpad – problém je s vážením – navrhoval, aby sa 

to prerátalo na objemovú hmotnosť – vytvorená bola nejaká tabuľka, podľa ktorej sa bude 

postupovať. 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Informoval prítomných, že VZN sa bude 

aktualizovať k 1. 7. 2016, pretože sa bude aktualizovať nový zákon o odpadoch, kde sa veci  

budú meniť, z čoho vyplynulo spoplatňovať aj spomínaný drobný stavebný odpad – do konca 

marca musí byť vypracovaný program hospodárenia z odpadom obce, zásadná zmena od 1.7. 

2016 bude, že obec už nebude platiť za separovaný zber, ale bude to platiť organizácia 

zodpovednosti výrobcov  - každý výrobca si má dať do ceny zlikvidovanie odpadu. Obec si 

z takou organizáciou musí uzavrieť zmluvu, a tá to bude obci preplácať. Budú však účtovať 

to, čo obec nevyseparuje. Tiež podal informáciu o tom, že v novom programovacom období 

budú projekty na zberné dvory v rámci eurofondov. 

 

http://www.staskov.sk/sk/uradna-tabula-obce/701-navrh-na-vzn-o-miestnych-daniach-a-o-miestnom-poplatku-za-komunalne-odpady-a-drobne-stavebne-odpady.html
http://www.staskov.sk/sk/uradna-tabula-obce/701-navrh-na-vzn-o-miestnych-daniach-a-o-miestnom-poplatku-za-komunalne-odpady-a-drobne-stavebne-odpady.html


OZ SCHVÁLILO: 

 

VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady. 

 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

K bodu č. 10: Návrh rozpočtu 2016 – 2018 – obec 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Vyjadril sa k predloženému materiálu, že ide 

o najhorší rozpočet za posledné roky – nie je vôbec rozvojový, niektoré položky musel úrad 

pripomienkovať.  

 

Mgr. Daniel Králik, poslanec OZ:  Vyjadril sa, že rozpočet nie je ani na udržanie, nie to na 

rozvoj.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Informoval, že predložený rozpočet vopred poslancom bol 

predbežne odsúhlasený, no v deň rokovania sa dozvedeli ďalšiu zmenu – znížené boli 

podielové dane cca o 13 000 €.  

 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Konštatoval, že sa mu nepáči, že sa škrtalo 

z položiek bez toho, aby sa do úvahy brala reálna potreba. Uviedol, že keď je potrebné 

zakúpiť dva počítače – a sú nutné, treba do rozpočtu dať financie na dva počítače a nie na 

polovicu počítača, kancelársky materiál – znížený, aj keď je jasné, že papierov k vybavovaniu 

pribúda. Vyjadril sa sklamane k tomu, že obec má na kultúrne podujatia v celom roku 5 000 € 

a tie sa znížili na 2 000 €. 

 

Peter Fuček, poslanec OZ:  Komentoval ku starostovmu vyjadreniu – celé predložené 

hodnoty v rozpočte boli pripravené podľa posledného vyhodnotenia z 9 mesiaci 

a predpokladalo sa, že po tomto mesiaci už nebudú nijaké extrémne výdavky – položky 

znižované neboli len tak.  

 



Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Poďakoval sa za pripomienku. No uviedol, že takto 

by to fungovať nemalo, aby obec, ktorá zabezpečuje mnohé aktivity klesla rozpočtovo na 

úroveň záujmového združenia. Informoval, čo sa týka kultúry, že na základe iniciatívy 

niektorých občanov už má obec v budúcom roku naplánovaný koncert Kollárovcov, a len ten 

bude obec stáť 2 500 € - je to už aj zazmluvnené – a ani na jednom koncerte nie je isté, či 

obec zarobí alebo prerobí. Vysvetlil, že obec sa veľmi drží pri zemi, čo sa týka kultúry. Ďalej 

sa vyjadril k projektovej dokumentácii – nakoľko začína nové programovacie obdobie – 

navrhnutá v rozpočte bola skutočne malá suma, rovnako v položke Spoluúčasť Eurofondy, 

položka na Výkup pozemkov – takmer nič – pričom je potrebné vysporiadať centrum obce, 

priestor okolo Kysuce.  

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ:  Vyjadrila sa k výpočtovej technike, že 1 600 

€ na dva počítače je priveľa.  

 

Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce: Vysvetlila, že ide nielen o počítače ako také, ale aj 

o softvér, ktorý je samostatná položka a k jednému zariadeniu na úrade je ho ešte navyše 

potrebné dokúpiť. Vysvetlila, že im bola zaslaná ponuka, podľa ktorej uviedli túto sumu.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Doplnil, že aby toho ešte nebolo málo, je reálna 

šanca, že obec získala peniaze na verejné osvetlenie, kde bude spoluúčasť obce  34 305 € 

a dosť je reálne, že obec prehrá súd s Úradom pre verejné obstarávanie, kde bude potrebné  

zaplatiť 30 000 €, lebo už sa prehral súd na Krajskom súde, obec sa odvolala na najvyšší súd. 

Problém sa týka údajného pochybenia obce pri výbere dodávateľa rekonštrukcie ZŠ v roku 

2009. Vysvetlil, že ako starosta si pokladal za povinnosť o tomto všetkom prítomných 

informovať.  

 

Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce Staškov: Komentovala predložený materiál – 

v prijímovej časti – podielové dane boli upravené na 713 400 €, dane boli uvedené podľa roku 

2015, rovnako nájmy. Správne poplatky 5 500 €, Porušenie predpisov 100 €, Služby – 

vyhlásenie v rozhlase 500 €, kopírovacie 100 €, cintorínske poplatky 1 500 €, služby spojené 

z nájmom sú podľa roku 2015, úroky 112 €, Sponzorský dar – kolotočiari 1 800 € - tu starosta 

vysvetlil, že obec nemá iný právny titul brať tieto peniaze iba ako sponzorský dar, kde sa 

podpisuje zmluva, v ktorej sa obec zaväzuje využiť peniaze na organizovanie podujatia 

Kronerov pohár. Čiže táto suma ide rovno aj do výdavkovej časti. 

 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská, poslankyňa OZ:  Poprosila, aby sa z rozpočtu vyhodili 

položky, s ktorými sa už nepracuje.  

 

Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce: Informovala, že budú, len tam, kde je skutočné 

plnenie 3 roky – napr. od roku 2013 – položka v rozpočte ešte musí byť uvedená. Pokračovala 

komentárom k jednotlivým položkám: Kronerov pohár 1200 € /nájom za stánky – naposledy 

sa podarilo vybrať viac/. Monografia – zvyšné knihy – 1000 €, bežné transfery, matričná 

činnosť – 5069 €, prenesené kompetencie – stavebný úrad 2976 €, normatív ZŠ, žiaci 

zo sociálne znevýhodneného prostredia 1500€, vzdelávacie poukazy 5700 €, asistent učiteľa 



8190€, predškolské deti MŠ 4000 € , hmotná núdza ZŠ 2500€, MŠ 1150€, register 

obyvateľstva 921€, odmena CO skladníka 241€, výmena parkiet v telocvični 30 000€ - to je 

dotácia  presúva sa do roku 2016. Kapitálové príjmy  - dotácia „Cesta nás tam dovedie“ – 

dotácia čerpaná tento rok, ale peniaze prídu až  budúcom roku, ďalej dotácia nová MŠ – 

prenesená do roku 2016. Predaj z pozemkov 1200 €. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Informoval, že bol spolu s vedúcim Obecného 

technického podniku na Ministerstve školstva SR – kde im bolo vysvetlené, že od zmlúv 

odstupujú firmy, ktoré vyrábajú kontajnery, bolo im doporučené, aby výstavbu formou 

modulov zmenili na výstavbu klasickú – toto sa aj uskutočnilo.  Poprosil prítomných, aby 

schválili zmenu technického riešenia výstavby novej MŠ. Upozornil však, že pôvodne, pri 

nenaplnení kapacity po určitej dobe by boli obci moduly odobraté. Ak by sa tak stalo v tomto 

prípade, obec by musela vrátiť celú sumu.  

 

OZ Schválilo: 

Zmenu výstavy MŠ z kontajnerového systému na klasický, bez navýšenia spoluúčasti obce. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce Staškov: Pokračovala- celkové rozpočtové príjmy 

sú 1 652 873 €. Výdavková časť – tarifné mzdy v celkovej sume sú 125 153 € - tarifné platy, 

odmeny, poistné, DDP a dohody aj poslanci.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ:  Vysvetlil, že v položke poslanci došlo k zníženia – prvotná 

myšlienka bola, že ak sa chcú hľadať peniaze v rozpočte, že poslanci začnú najprv od seba – 

že sa to zníži na polovicu – 15 € čistého. No keď sa pozrel na intenzitu zastupiteľstiev, aj 

keby sa toto neponížilo, zostáva tam ešte balík peňazí, ktorý sa neminie. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Vyjadril sa, že podľa neho by si nemali znižovať 

odmenu  za každú prácu treba dostať zaplatené, dôležitejšie je mať silu prijať aj nepopulárne 

opatrenia – je to dôležitejšie ako deklarovať zníženie o 1000 € – čo obec nezachráni.  

 



Mgr. Iveta Bartusková, poslankyňa OZ: Navrhla vrátiť položku poslanci na sumu, ktorá 

bol aj v roku 2015.  

 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ: Vyjadril sa, že každý si chce oceniť svoju robotu, to nie je len 

to, že sa chodí len na zastupiteľstvo, ale chodí sa aj ku mnohým iným veciam – nech je teda 

každý ohodnotený.  

 

Boli dva návrhy: 

Prvý bol návrh finančnej komisie za zníženie odmeny pre poslancov na polovicu. 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

   Ján Janošec 

   Mgr. Daniel Králik 

   Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   Mgr. Iveta Bartusková 

   Pavol Ďurkáč 

   Terézia Šupčíková 

         ZDRŽAL SA: JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Druhý návrh bol ponechať pôvodnú výšku odmien. 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Terézia Šupčíková 

                   PROTI:   Peter Fuček 

   Ján Janošec 

   Ing. Milan Veselovský                

         ZDRŽAL SA:    Mgr. Daniel Králik 

   JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Ani jeden návrh hlasovaním neprešiel, Ing. Milan Veselovský dal nový návrh – 20 € ako 

kompromis /27,65 € hrubého/ 

 

Hlasovanie:    ZA:   Ján Janošec 

          Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   Mgr. Iveta Bartusková 

   Pavol Durkáč 

   Peter Fuček 

   Terézia Šupčíková 

         ZDRŽAL SA:    Mgr. Daniel Králik 

    JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Záver diskusie dospel k tomu, že odmeny poslancov ostávajú v rovnakej výške ako 

v predošlých rokoch. Za opätovné hlasovanie bola aj hlavná kontrolórka obce. 

 



Návrh na to, aby táto kapitola ostala na rovnakej úrovni ako v roku 2015 dal starosta obce 

s tým, že do odmeňovania sa nestará. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

   Pavol Ďurkáč 

   Mgr. Daniel Králik 

   JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

   Terézia Šupčíková 

   Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   Peter Fuček 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    Ján Janošec 

 

 

Bc. Mária Ćečotková, účtovníčka obce: Vrátila sa späť k predloženému materiálu 

a jednotlivým položkám. Dohody – kronikár obce. Dohoda lekárske posudky 2000 €, 

prenesené kompetencie 6888€ - stavebný úrad, energie – elektrika 8598 €, plyn 13200€, 

poplatky – poštovné 1800€, telefónne – 2900 €, materiál – výpočtová technika 600€ - na 

návrh poslancov 1000 € , kancelársky materiál, čistiace prostriedky 750, knihy – zákony, 

reprezentačné starosta, PHM, servis, poistné, renovácia tonerov, služby – propagácia, 

reklama... 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Vyjadril sa, že sa kedysi schválilo, že kronikár 

dostane za 4 roky 2000 €, čiže 500€/rok. Slečna Mravcová to už teraz robí v rámci pracovnej 

doby.  

 Podal informáciu, že zakúpil GP do služobného auta na monitorovanie pohybu a spotreby, 

aby sa predišlo nejakým pochybnostiam. V prípade potreby sa môže preukázať, kde sa 

cestovalo. 

 

Z rokovacej miestnosti odišla JUDr. Ľudmila Kvašňovská.  

 

K položke požiarna ochrana: 

 

Ján Janošec, poslanec OZ: Vyjadril sa k žiadosti DHZ Staškov – žiadajú 5000 € na 

prikúpenie materiálu na dokončenie požiarnej zbrojnice, a do budúcna je potrebné vyriešiť aj 

vežu  - kvôli hadiciam.  

 

Prítomní sa vyjadrili, že takýto účel by sa nemal dávať do dotácie.  

 

V návrhu bola finančnou komisiou doporučená suma 4500 € - k tejto sume sa vyjadril 

 Ing. Milan Veselovský – mala by postačiť, ak by bolo málo budú to potom riešiť.  

 

Ing. Milan Veselovský, poslanec OZ:  Komentoval, že stará zbrojnica sa predala za 10 689€, 

ale do rozpočtu sa vyčlenilo 7928 €, čiže nejakých 2761 € ostalo v rozpočte 2015. Chceli by 

požiadať o tieto peniaze, aby sa minuli na účel – nová zbrojnica – alebo je ešte položka, ktorá 



sa neminula, kde to vychádza 2000 € /bezbariérový prístup.../  chcel poprosiť, či by sa to 

nemohlo presunúť na spomínaný účel. Za 4500 € by ale mali vyjsť. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Vyjadril sa, že to čo mali dostať by bolo správne im 

dať teraz, nech si materiály nakúpia – roboty si robia svojpomocne.  

 

DHZ Staškov žiadal 5 000 € 

Návrh finančnej komisie bol 4 500€ 

 

Poslanec Pavol Ďurkáč navrhol výšku dotácie 3000 €. 

 

Poslankyňa JUDr. Ľudmila Kvašňovská navrhla, aby sa vrátili k tejto téme až pri žiadostiach 

o dotáciu. 

 

Starosta vyhlásil prestávku. 

 

Po prestávke sa prítomní vrátili k bodu – Návrh rozpočtu obce, v rokovacej miestnosti boli 

prítomní všetci. 

 

Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce: Komentovala zvyšné položky rozpočtu. Obecn 

technický podnik 131 320€  + 2500 €, vodné stočné, verejné osvetlenie. Kultúrne služby . 

SPOZ – sobáše, návšteva jubilantov... Kultúra – položka sa upravila na 4000 €. Členstvo 

v organizáciách /ZMOS, OCR a podobne.../ a refundácia krúžky 1500 € - preplácanie 

telocvične – položka bola upravená na 1200 €.  

 

Na základe konštatovania prítomných a zhodnotenia členstva v Organizácii cestovného ruchu 

Kysúc sa zhodli na vystúpení z tejto organizácie – aj kvôli vysokému členskému poplatku. 

 

OZ Schválilo: 

Vystúpenie obce Staškov  z organizácie Organizácie cestovného ruchu Kysuce k 31.12.2015 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 



Bc. Mária Čečotková, účtovníčka obce: Pokračovala – školenie zamestnancov 2000 €. 

Sociálna výpomoc – obec 500 €, mimorozpočtové výdavky – MŠ – 156 517 €, ZŠ – 614 683 

€. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Vyjadril sa k položke výkup pozemkov – chodníky, 

cesty – navrhnutá bola malá suma, ktorou sa nikam obec nepohne.  

 

V ďalšej časti rozpočtu sa prítomní venovali žiadostiam o dotácie z rozpočtu obce – zložky.   

 1. Klub Pohyb, Krása, Presnosť – žiadosť o dotáciu 5000€ 

- cestovné výlohy, štartovné, majstrovstvá, kostými... 

2. MŠ Staškov – žiadosť o dotáciu – Mikuláš 100 € a deň detí 70 € 

3. ZŠ – Mikuláš 150 € a deň detí 300 € 

4. Slovenský zväz protifašistických bojovníkov ZO Staškov – 150 € 

5. DHZ Staškov – 5000 € 

6. Spolok rodákov Jozefa Kronera – Maľované pod Grapou 2500 € a vydanie knihy 

Návraty pod Grapu – pamäte Zuzany Kronerovej – Vaňousovej 2500 € 

7. FS Staškovanka – 800 € 

8. Únia žien – 150 € 

9. Klub dôchodcov – 400 € 

10. Slovenský zväz záhradkárov ZO Staškov – 300 € 

11. Ján Vyhniar – 1000 € 

12. Zväz postihnutých civilizačnými chorobami – 300 € 

13. FK Slávia Staškov – 17 000 € 

14. Klub SM pri SZSM, Kysucké Nové Mesto – 75 € 

 

DHZ Staškov:  

dva návrhy: 

Pavol Ďurkáč – 3000 € 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Terézia Šupčíková 

                   PROTI:   Ján Janošec, Ing. Milan Veselovský                

         ZDRŽAL SA:    Peter Fuček, Mgr. Daniel Králik, JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

 

Ing. Milan Veselovský – 4000 € 

Hlasovanie:    ZA: Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0             

         ZDRŽAL SA:    Mgr. Iveta Bartusková 

   Pavol Ďurkáč 

   Terézia Šupčíková 

 

FS Staškovanka – 2 návrhy: 



Návrh Finančnej komisie 700 € 

 

Pavol Ďurkáč – 800 € 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

                   PROTI:  0           

         ZDRŽAL SA:    Peter Fuček 

    Ján Janošec,  

                                  Mgr. Daniel Králik 

     Ing. Milan Veselovský 

 

Nakoľko už nebol predložený iný návrh, prešiel návrh finančnej komisie 700 €. 

 

Slovenský zväz invalidov: 

Návrh finančnej komisie 0 –nebola žiadosť 

 Prítomní sa dohodli na sume 150 €. 

 

 

Klub dôchodcov: 

Návrh finančnej komisie 300 € 

Pavol Ďurkáč – 350 € 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

   Peter Fuček 

           Terézia Šupčíková,  

                   PROTI:            

              ZDRŽAL SA:    Ján Janošec 

        Mgr. Daniel Králik 

      JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

      Ing. Milan Veselovský 

 

Prešiel návrh finančnej komisie 300 €. 

 

Únia žien: 

Návrh finančnej komisie – 150 € - tento návrh ostal nezmenený, bol schválený 

 

Slovenský zväz protifašistických bojovníkov ZO Staškov: 

Návrh finančnej komisie 100 €  

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

   Peter Fuček 

   Ján Janošec 

   Mgr. Daniel Králik 

   JUDr. Ľudmila Kvaňovská 

   Terézia Šupčíková 

   Ing. Milan Veselovský 

            

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    Pavol Ďurkáč 



 

Slovenský zväz záhradkárov ZO Staškov: 

Návrh finančnej komisie 250 € 

 

Terézia Šupčíková – navrhla 300 € 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

   Peter Fuček 

   Ján Janošec 

   Mgr. Daniel Králik 

   JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

   Terézia Šupčíková 

   Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0                

         ZDRŽAL SA:    0 

 

Základná škola Staškov: 

Žiadosť bola zamietnutá. 

 

Za zamietnutie žiadosti sa hlasovalo: 

Hlasovanie:    ZA:   š, b, ves, kr, jano 

          Mgr. Iveta Batrusková 

          Ján Janošec 

           Mgr. Daniel Králik 

           Terézia Šupčíková 

         Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0              

         ZDRŽAL SA:    Pavol Ďurkáč, Peter Fuček, JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

 

Materská škola: 

Schválená bola výška dotácie podľa žiadosti – Mikuláš 100 € a deň detí 70 € 

    

Klub Pohyb Krása Presnosť: 

Návrh finančnej komisie 1400 € 

JUDr. Ľudmila Kvašňovská – 1500 € 

Hlasovanie:    ZA:   Ján Janošec 

          Mgr. Daniel Králik 

          JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

           Pavol Ďurkáč 

                   PROTI:   Peter Fuček              

         ZDRŽAL SA:    Mgr. Iveta Bartusková, Pavol Ďurkáč 

 

Ján Vyhniar: 

Návrh finančnej komisie 50 € - tento návrh prešiel 

 

 

Spolok rodákov Jozefa Kronera: 

Návrh finančnej komisie 1000 € . 



 

Pri tejto položke sa vyjadril poslanec Pavol Ďurkáč, že nebude hlasovať, tak isto sa vyjadrila 

aj pani poslankyňa Terézia Šupčíková. 

 

Schválená bola dotácia 1000 € na podporu vydania knihy. 

 

 

Klub SM pri SZSM: 

Návrh finančnej komisie 50 € - návrh prešiel. 

 

FK Slávia Staškov: 

Návrh finančnej komisie 14 500 € - návrh prešiel. 

 

Rozpočet bol mínusový: - 19212 €. 

 

Prítomní sa snažili hľadať možnosti v znížení niektorých položiek v rozpočte.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce:  Predložil riešenie, ktoré spočívalo v spolupráci 

s vedúcim Obecného technického podniku – skráti sa dotácia tejto príspevkovej organizácie, 

na štvrtého zamestnanca si musí zarobiť – bude mať z čoho – podľa tohto budú upravené 

obidva rozpočty. 

 

K bodu návrh rozpočtu obce OZ prijalo tieto uznesenia: 

 

Schválilo: 

a) Rozpočet 2016 – 2018 - obec 

 

        

  

Skutočné 

plnenie 

za rok 

2013 

Skutočn

é 

plnenie 

za rok 

2014 

Schválen

ý 

rozpočet 

na rok 

2015 

Očakávan

á 

skutočnos

ť na rok 

2015 

Rozpočet 

na rok 

2016 

Rozpočet 

na rok 

2017 

Rozpoče

t na rok 

2018 

Bežné príjmy 

1 271 

711 

1 428 

771 

1 479 

296 1 502 483 

1 495 

397 

1 411 

695 

1 411 

695 

Kapitálové príjmy 11 584 21 928 386 241 331 977 157 476 0 0 

Príjmové finančné 

operácie 66 800 196 254 80 430 115 472 0 0 0 

Rozpočtové príjmy spolu 
1 350 

095 

1 646 

953 

1 945 

967 1 949 932 

1 652 

873 

1 411 

695 

1 411 

695 

                

Bežné výdavky 504 400 577 359 603 339 570 762 523 191 522 140 522 140 

Kapitálové výdavky 111 862 262 432 424 084 447 207 218 343 20 000 20 000 

Výdavkové finančné 

operácie 77 925 80 184 218 637 253 679 140 139 107 006 95 961 

Rozpočtové výdavky 

spolu 694 186 919 975 

1 246 

060 1 271 648 881 673 649 146 638 101 

 

 



C/ B e r i e   n a    v e d o m i e   
 

Stanovisko Hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

Zmenu výstavy MŠ z kontajnerového systému na klasický, bez navýšenia spoluúčasti obce. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

Vystúpenie obce Staškov  z organizácie OCR Kysuce k 31.12.2015 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Mgr. Iveta Bartusková 

           Pavol Ďurkáč 

           Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    0                

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 



 

Schválilo: 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Klub Krása Pohyb Presnosť vo výške 1500 € 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   Peter Fuček                

         ZDRŽAL SA:    Mgr. Iveta Bartusková 

               Pavol Ďurkáč 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre DHZ Staškov  vo výške 4000 € 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček                

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    Mgr. Iveta Bartusková 

               Pavol Ďurkáč 

   Terézia Šupčíková 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

 

 

 

          

 

  



 

B/ S c h v a ľ u j e 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Materskú školu Staškov  vo výške 170  €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

          Pavol Ďurkáč 

         Peter Fuček                

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:    

         ZDRŽAL SA:     

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Zamietlo: 

Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce pre Základnú školu. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:  Peter Fuček 

            Pavol Ďurkáč 

            JUDr. Ľudmila Kvašňovská   

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Materskú školu Spolok rodákov Jozefa Kronera  vo 

výške 1000 € - na podporu vydania knihy. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

         JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:   

    NEHLASOVAL:     Pavol Ďurkáč 



 

Schválilo: 

 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Základnú organizáciu protifašistických bojovníkov 

v Staškove vo výške 100 €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:   Pavol Ďurkáč 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Schválilo: 

 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Základnú organizáciu záhradkárov v Staškove vo výške 

300  €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

         JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Klub dôchodcov v Staškove vo výške 300  €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 



                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre Jána Vyhniara v Staškove vo výške 50  €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

                                 JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Schválilo: 

 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre FK Slávia Staškov vo výške 14 500  €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Schválilo: 

Finančnú dotáciu z rozpočtu obce pre vo Klub SM pri SZSM, Kysucké Nové Mesto 

výške 50  €. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 



         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

K bodu č. 11: Programový rozpočet na roky 2016 -2018 

 

OZ schválilo: 

Programový rozpočet OÚ na roky 2016 – 2018 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

 

K bodu č. 12: Správa nezávislého audítora o výsledku konsolidovanej účtovnej závierky 

na rok 2014 

 

Schválilo: 

Správu nezávislého audítora o výsledku konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2014 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                Peter Fuček 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Na rokovaní OZ bol prítomný občan Staškova – p. Jozef Čuboň, ktorý na rokovanie podal aj 

svoju žiadosť.  



Žiadosť o odkúpenie pozemku C-KN 408/1 o výmere 305 m2 za účelom hospodárskeho 

využitia.  

 

Starosta obce ho privítal, a poprosil, aby prítomným na mape ukázal o čo ide.  

 

p. Jozef Čuboň, občan Staškova: Vysvetlil prítomným, o ktorý pozemok ide. Minulá 

žiadosť o prístupovú cestu neprešla, lebo v susedstve s tým nesúhlasili. Nakoľko pozemok, 

o ktorý žiadal teraz je obecným pozemkom, chcel by ho odkúpiť. Keby mal prístup na 

susedný pozemok, takto by to neriešil. 

 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ:  Navrhol, aby sa prítomnému pozemok predal, nakoľko tu 

v minulosti aj nedopatrením zo strany obce vznikli komplikácie s prechodom po ceste.  

 

Peter Fuček, poslanec OZ: Pridal sa k názoru, že aj z morálneho hľadiska by sa mala parcela 

odpredať p. Čuboňovi. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Konštatoval, že treba určiť spôsob predaja a cenu. 

 

Pavol Ďurkáč, poslanec OZ: Podľa jeho názoru by to malo byť 4 – 5 €/ m2.  

 

Predaj osobitným zreteľom podľa kontrolórky nespĺňa kritérium kvôli výmere. 

 

OZ Schválilo: 

 

Žiadosť pána Jozefa Čuboňa, Staškov o odkúpenie pozemku  

B/ S c h v a ľ u j e 

a) Parcelu C-KN 408/1 ako prebytočný majetok obce  

b) Zámer predaja prebytočného majetku obce Staškov v zmysle §9a ods. 9 písm. e) Zákona 

SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov - parcela C-KN 408/1 

o výmere 305 m2 v k. ú. Staškov za cenu 5€/m2,  Jozefovi Čuboňovi a manželke Božene, 

Staškov,  formou osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, že žiadateľ má znemožnený prístup 

na svoj  poľnohospodársky pozemok a nemôže ho riadne využívať.      

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 



K bodu č. 13: Návrh VZN obce Staškov o umiestňovaní volebných plagátov 

 

Na rokovanie OZ bola prizvaná Bc. Milka Hurinová, pracovníčka obce – má na starosti aj 

voľby. 

 

Z rokovacej miestnosti odišli poslanci Ján Janošec a Ing. Milan Veselovský, počas diskusie 

k tomuto bodu sa vrátili. 

 

Bc. Milka Hurinová, pracovníčka obce: Vysvetlila, že toto VZN bude platné ku všetkým 

voľbám. Dostala usmernenie, podľa ktorého sa VZN muselo pripraviť. Strán je ale veľa tento 

rok, a všetci by mali mať vyhradenú rovnako veľkú plochu.  

 

Určené boli všetky informačné tabule. 

 

 

OZ Schválilo: 

 

VZN obce Staškov o umiestňovaní volebných plagátov. 

 

Hlasovanie:    ZA:  Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    Peter Fuček 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu č.  15:  Výkup pozemkov pre potreby obce  

Poslancom  OZ Bc. Milka Hurinová vysvetlila, že ide o malú parcelku, ktorá ostala ešte pri 

výkupe v centre plus oslovení opäť boli aj tí, ktorí nesúhlasili – niektorí odsúhlasili odpredaj. 

 

OZ Schválilo: 

Výkup pozemkov pre potreby obce. 

 

LV č. 4995, EKN 4094 – C-KN 101/15 o výmere 43 m2  

   

 Lištvanová Anna, r. Gerová, Staškov   - pod B1, 101304/2419200 = 1,8 m2 

http://www.staskov.sk/sk/uradna-tabula-obce/703-navrh-vzn-obce-staskov-o-umiestnovani-volebnych-plagatov.html


 

 Mgr. Haladejová Mária, r. Murčová, Staškov– pod B2, 13440/2419200 = 0,24 m2 

 

 Perďoch Ján, Staškov  – pod B4, 60480/2419200 = 1,07 m2 

 

 Kajánek Gustáv, Staškov  – pod B13, 105840/2419200 = 1,88 m2 

 

 Matlák Milan, Staškov  – pod B14, 1008/241920 = 0,18 m2 

                                                        pod B41, 90720/2419200 = 1,61 m2 

 

 Ligocká Mária, r. Janíková, Staškov 453 – pod B21, 15120/2419200 = 0,27 m2 

 

 Beleščáková Emília, r. Jozaňáková, Nový Bohumín, – pod B 28, 59850/2419200 = 

1,06 m2 

 

 Grečmal Stanislav, Čadca – pod B33, 12096/2419200 = 0,21 m2 

 

 Matuška Ján, Tvrdošín DDSS, - pod B 39, 30240/2419200 = 1,61 m2 

 

 Liška František, Staškov  – pod B43, 22680/2419200 = 0,40 m2 

 

 Turiaková Elena, r. Šinalová, Staškov  – pod B 48, 45360/2419200 = 0,81 m2 

 

 Janík Pavol, Olešná  – pod B50, 59850/2419200 = 1,06 m2 

 

 Kavalier František, Žilina – pod B52, 46116/2419200 = 0,82 m2 

 

 Oškrobaná Anna, r. Belková, Staškov – pod B54, 1/120 = 0,36 m2 

 

 Kamenišťáková Mária, r. Porvazníková, Staškov – pod B 55, 40320/2419200 = 0,72 

m2 

 

 Matláková Helena, r. Goneková, Staškov – pod B 60, 90720/2419200 = 1,61 m2 

 

 Knižková Mária, r. Gerová, Staškov – pod B 61, 120960/2419200 = 2,15 m2 

 

 Kuchyňková Emília, r. Gerová, Staškov – pod B 62, 120960/2419200 = 2,15 m2 

 

 Ščevík Ján, Staškov  – pod B 63, 27839/384000 = 3,12 m2 

 

 Jurkuláková Mária, r. Ščevíková – pod B 64, 40061/384000 = 4,49 m2 

 

 Basová Jarmila, r. Dusková, Staškov – pod B65 15120/2419200 = 0,27 m2 

 

 Badurová Anna, r. Janíková, Staškov – pod B66, 15120/2419200 = 0,27 m2 

 Golisová Janka, r. Chabroňová, Podvysoká – pod B 68, 840/2419200 = 0,02 m2 

 

 Vyhniarová Štefánia, r. Polačková, Staškov – pod B69, 7560/2419200 = 0,13 m2 

 



 Jakubík Štefan, Staškov  – pod B 70, 15120/2419200 = 0,27 m2 

 

 Gottwald Michal, Čadca – pod B 71, 1/60 = 0,72 m2 

 

 Kováčiková Pavla, r. Gottwaldová, Staškov – pod B72, 1/60 = 0,72 m2 

 

 Ing. Šešo Jozef, Považská Bystrica – pod B 74, 22680/2419200 = 0,40 m2 

 

 

LV č. 3919, EKN 4593 – CKN 108/16 – o výmere 20 m2 

 

 Machovčáková Helena, r. Páleníková , Staškov– pod B 2 , 9/18 = 9,99 m2 

 

 Turiaková Helena, r. Sýkorová, Staškov  – pod B 3, 3/18 = 3,33 m2 

 

 Perďoch Ján, Staškov  – pod B 4, 1/12 = 1,66 m2 

 

 Perďochová Terézia, Staškov  – pod B5, 1/12 = 1,66 m2 

 

LV č. 7414, C-KN 2830/27 o výmere 238 m2 

 

 Matláková Helena, r. Goneková, Staškov – pod B 58, 90720/2419200 = 8,92 m2 
 

 

LV č. 7472, C-KN 101/6 o výmere 431 m2 

 

 Matláková Helena, r. Goneková, Staškov - pod B 58, 90720/2419200  = 16,16 m2  

 

LV č. 7469, C-KN 101/13 o výmere 25 m2 

 

 Matláková Helena, r. Goneková, Staškov - pod B15, 120/360  =  8,33 m2 

 

LV č. 7466, C-KN 42/4 o výmere 38 m2 

 

 Matláková Helena, r. Goneková, Staškov - pod B 58,  90720/2419200  =  1,42m2 

 

LV č. 4995, E-KN 4094, z kt. vznikne C-KN 101/15 o výmere 43 m2 

 

 Matláková Helena, r. Goneková, Staškov - pod B60,  90720/2419200  =  1,61 m2 

 

LV č. 7416, C-KN 1253/10 o výmere 159 m2 

 

 Pupík Peter, Staškov - pod B 105, 6869772/55282509  =  19,76  m2 

 

LV č. 7417, C-KN 2830/26 o výmere 116 m2 

 

 Pupík Peter, Staškov - pod B95, 6869772/55282509  =  14,41 m2 

 

LV č. 7416, C-NK 2830/25 o výmere 146 m2 



 

 Pupík Peter, Staškov - pod B 105, 6869772/55282509  =  18,14 m2 

 

LV č. 3809, E-KN 4592, z kt. vznikne C-KN 108/19 o výmere 13 m2 

 

 Pupík Peter, Staškov - pod B1,  1/1  =  13 m2 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Podal informáciu, že bola urobená súťaž na 

dodávateľa vrchnej stavby ihriska. 

 

Mgr. Daniel Králik, poslanec OZ: Vyjadril sa, že to treba robiť s ohľadom na deti, nakoľko 

ihrisko pri škole nie je v dobrom stave – nedá sa tam hrať futbal, deti keď spadnú si ublížia – 

v tomto druhom prípade obzvlášť zvážiť technologický postup – budú tam deti z MŠ. 

 

Ďalej starosta čítal žiadosti a listy adresované na rokovanie OZ: 

 Žiadosť TKO Semeteš – o prehodnotenie člena v správnej rade TKO Semeteš. 

 

Ján Janošec, poslanec OZ: Navrhol, aby sa toto riešilo za prítomnosti poslanca Jána Belka, 

nakoľko je členom správnej rady TKO Semeteš za obec Staškov. 

 

 

OZ Zobralo na vedomie 

List predsedu Správnej rady TKO Semeteš p. Štefana Belka. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 



    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Žiadosť p. Márie Ligáčovej, Staškov – o splátkový kalendár za platenie nájomného. 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Informoval prítomných, že dotyčnej obec dala už 

výpoveď.  

 

B/ Z a m i e t a  

Žiadosť p. Márie Ligáčovej o splátkový kalendár. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Žiadosť nájomcov bytov – Zdravotné stredisko – o výmenu vnútorných okenných parapet, 

prizvanie deratizatéra, opravu podlahy, vchodových dverí... 

 

Ladislav Perďoch, vedúci – Obecný technický podnik Staškov: Vyjadril sa, že nech sa 

ešte počká s opravami, nakoľko voda v bytoch praská ako na počkanie, a bude potrebné meniť 

aj trubky, počas roku by sa na to vyhradili peniaze. 

 

B/ B e r i e    n a    v e d o m i e   

Žiadosť nájomcov bytov – Zdravotné stredisko. 
 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Žiadosť Spolku rodákov Jozefa Kronera -  odpustenie nájmu priestorov jedálne v Starej škole, 

za realizáciu medzinárodného projektu. 



 

B/ S c h v a ľ u j e 

Žiadosť Spolku rodákov Jozefa Kronera o odpustenie nájmu priestorov jedálne v Starej škole. 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

  

 

Žiadosť mesta Čadca – o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmovú činnosť CVČ 

Čadca na deti s trvalým pobytom v Staškove.  

 

Prítomní sa zhodli na tom, že už bolo schválené, že takéto žiadosti budú zamietnuté. 

OZ Zamietlo: 

 

Žiadosť Mesta Čadca, Námestie slobody 30, 022 01  Čadca o poskytnutie finančných 

prostriedkov na záujmovú činnosť CVČ Čadca na deti s trvalým pobytom v obci Staškov. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 
 

Žiadosť Timea, s.r.o. Olešná – o odkúpenie podielu obce na  pozemku za 5€/ m2. 

 

Prítomným bola zobrazená mapka, kde sa podiel nachádza. Prítomní sa zhodli na cene 6€/m2 

 

Schválilo 

a) Pozemok  parcela č. C-KN 4796/3 – spoluvlastnícky podiel o výmere 2,86 m2 a pozemok 

parcela č.  E-KN 1035 – spoluvlastnícky podiel o výmere 46,67 m2 ako prebytočný majetok.  



b) Zámer predaja prebytočného majetku obce Staškov v zmysle §9a ods. 9 písm. e) Zákona 

SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – pozemok parcela č. C-KN 

4796/3 – spoluvlastnícky podiel o výmere 2,86 m2 a pozemok  parcela č. E-KN 1035 – 

spoluvlastnícky podiel o výmere 46,67 m2 v k. ú. Staškov za cenu 6€/m2,  spoločnosti TIMEA, 

s.r.o., Olešná 701,  formou osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, že spoločnosť vykupuje 

pozemky  za účelom rozšírenia výroby a tým zvyšuje zamestnanosť v obci. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Sťažnosti p. Bučka a občanov Staškova – týkajúce sa prístupovej cesty.  

 

OZ Zobralo na vedomie 

 

Sťažnosť občanov z lokality u Kotasov, v zastúpení p. Ján Buček. 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Pokračoval na tému DVNL – presťahovanie, opýtal 

sa predsedu, ako sa k tomuto stavia. 

 

Ján Janošec, poslanec OZ: Vyjadril sa, že podľa názoru ľudí je úrad pre ľudí, a priestory na 

zdravotnom stredisku by sa najskôr museli predeliť, aby sa tam nestretali pacienti s ostatnými 

a pripraviť priestory a predložiť návrh na nájom. 

Tiež sa vyjadril, či by sa nemalo niečo robiť s priestormi na OÚ, niekde v iných obciach sú aj 

3 úradníčky v kancelárii – ide o vysoké náklady už len za vykurovanie, či by nebolo možno 

lepšie úrad presťahovať. 



 

Poslankyňa JUDr. Ľudmila Kvašňovská sa vyjadrila, že tie priestory keď sa oddelia – nebude 

problém ich prenajať, na druhej strane DVNL by to malo možno aj lepšie takto oddelene.  

 

Ing. Ladislav Šimčisko, starosta obce: Konštatoval, že podľa neho tam DVNL nepatrí, bol 

by dobre, keby boli samostatne. Tiež upozornil, že používajú internet, ktorý patrí obci 

a neplatia ho. Tiež sa vyjadril, že sa mu nepáči, ako neustále ohovárajú jeho zástupkyňu a aká 

nevraživosť tam panuje. Ak nechcú odísť, upozornil, aby si vyriešili internet a konštatoval, že 

sa dá aj pekne a sušne navzájom vychádzať. 

 

Poslanec Peter Fuček sa vyjadril, že z ekonomického hľadiska by to na zdravotnom stredisku 

mali výhodnejšie – aj podľa ceny nájmu.   

 

Poslanec Pavol Ďurkáč dal návrh, aby boli prekontrolované žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce 

OZ Uložilo 
 

Výkon kontroly poskytnutých dotácií z rozpočtu obce z roku 2015 v porovnaní so žiadosťami. 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

 

K bodu č. 14:  Prenájom majetku obce Staškov v správe Základnej školy, Staškov č. 502 

 

OZ Schválilo: 

Prenájom nebytových priestorov Základnej školy, Staškov 502 ako správcu majetku obce 

Staškov v zmysle § 9 a ods. 9 písm. c) Zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov v období od 04. 12. 2015 do 31. 03. 2016 – telocvičňa Základnej školy, 

Staškov 502 Petrovi Fučkovi Staškov,   v sume za hodinu 10 € v zimnom období v súlade so 

Zákonom o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodov hodných osobitného zreteľa 

– na futbal.  

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 



                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

 

Na žiadosť ZŠ Staškov: 

 

OZ Schválilo: 

 

Žiadosť Základnej školy Staškov o stanovenie pokladničného limitu:  

ZŠ – 700 € 

Školská jedáleň – 1000 € 

 

 

Hlasovanie:    ZA:   Peter Fuček 

         Mgr. Iveta Bartusková 

                                 Pavol Ďurkáč 

         Ján Janošec      

           Mgr. Daniel Králik 

           JUDr. Ľudmila Kvašňovská 

         Terézia Šupčíková 

           Ing. Milan Veselovský 

                   PROTI:   0 

         ZDRŽAL SA:    0 

    NEHLASOVAL:    0 

 

Na záver sa prítomní dohodli, že slávnostné OZ bude 18. 12. 2015 o 13.00 na OÚ v Staškove. 

 

Nakoľko bol program rokovania vyčerpaný, starosta vyhlásil rokovanie OZ za ukončené.  

 

 

 

 

V Staškove dňa ............................... 

 

 

 

 

 

 

 



         Ing. Ladislav Šimčisko 

                     starosta obce Staškov 

 

 

 

Mgr. Daniel Králik                   Pavol Durkáč 

    Overovateľ I.        Overovateľ II. 

 


